
ZÁPISNICA 

zo  zasadnutia  Komisie športu Mestského zastupiteľstva v Rožňave dňa 15. 3. 2022 

 

 

bod  PROGRAM predkladateľ 

 Otvorenie  

1. Plnenie uznesení Ladislav Dávid 

2.  
Návrh na schválenie rozpočtu mesta vrátane rozpočtov rozpočtových 

a príspevkových organizácií na roky 2022 - 2024 

Michaela 

Erősová 

3.  
Návrh na zrušenie bodu 2 ukladacej časti uznesenia MZ č. 100/2021 zo 

dňa 23. 9. 2021 

Ing. Ivan 

Nemčok 

4. Informatívna správa o Gastrofest-e Ing. Nemčok 

5. Benefičné podujatie „Vráťme behom nádej“ 
Marcela 

Vrábeľová 

6.  Rôzne – športový deň v rámci RKL Ladislav Dávid 

 Záver  

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Zasadnutie komisie  otvoril predseda Ladislav Dávid, privítal všetkých prítomných a oboznámil 

ich s programom zasadnutia. Všetci prítomní členovia komisie  súhlasili s navrhnutým 

programom rokovania komisie a jednomyseľne ho schválili.  

 

Číslo hlasovania: 1.   

Bod rokovania:    Schválenie programu rokovania  

Číslo uznesenia:    

Členovia komisie hlasovali: 5 

 

1/  

Ladislav 

Dávid 

2/  

Ing. Filip 

Pollák 

3/  

Ing. Bc. 

Andrej 

Ružík 

4/  

Ing. Oskar 

Lörinc 

5/  

Ing. Michal 

Bagačka 

6/ 

 Ing. 

Martina 

Molnárová 

7/ 

 Mgr. 

Nora 

Angyalová 

za - za za za - za 

 

 

k bodu č. 1 

Plnenie uznesení 

 

Predseda komisie odprezentoval plnenie uznesení zo zasadnutia komisie dňa  25. 1. 2022.  

 

 

 

 

 

 



Číslo hlasovania: 2.   

Bod rokovania:    Plnenie uznesení  

Číslo uznesenia:   1 

Členovia komisie hlasovali: 5 

 

1/  

Ladislav 

Dávid 

2/  

Ing. Filip 

Pollák 

3/  

Ing. Bc. 

Andrej 

Ružík 

4/  

Ing. Oskar 

Lörinc 

5/  

Ing. Michal 

Bagačka 

6/ 

 Ing. 

Martina 

Molnárová 

7/ 

 Mgr. 

Nora 

Angyalová 

za - za za za - za 

 

Uznesenie č. 01/03/2022 – členovia komisie športu plnenie uznesení berú na vedomie. 

 

 

k bodu č. 2 

Návrh na schválenie rozpočtu mesta vrátane rozpočtov rozpočtových a príspevkových  

organizácií na roky 2022 - 2024 

Michaela Erősová – Návrh rozpočtu na rok 2022 je zostavený ako vyrovnaný vo výške takmer 28 

mil. € a je záväzný, návrhy pre roky 2023 – 2024 sú len orientačné. 

-          Výška podielových daní na tento rok je vo výške viac než 8 900 tis. €, čo je o 370 tis. € viac, 

ako sme prijali v roku 2021.  

-          Nakoľko nám podstatne klesol počet obyvateľov, v roku 2023 mesto dostane  podielové dane  

o vyše 350 tis. € menej, ako bol predpoklad. 

-          V tomto roku bol zahrnutý do návrhu rozpočtu aj príjem úveru, ktorý je určený na kapitálové 

výdavky.  

-          Veľkou zmenou je od januára aj financovanie cirkevných a súkromných školských zariadení, 

ktorým v tomto roku poskytneme finančné prostriedky určené na mzdy a prevádzku v plnej 

výške čiže 100%.  

-          Čo sa týka príjmovej časti, tak tam sme vychádzali z prepočtov, podkladov, ďalej na základe 

skutočnosti z minulého roku, podľa schválených dotácií napríklad na normatív a nenormatív, 

na prenesený výkon, podľa očakávaných finančných prostriedkov na dotácie v kapitálovej časti 

príjmov. 

-          Časť príjmové finančné operácie obsahujú väčšinou finančné prostriedky z minulého roka 

a budú zapájané v tomto roku a takisto sem zaraďujeme aj príjem úveru. 

-          Do výdavkovej časti sme zahrnuli všetky výdavky potrebné na chod úradu, na správne 

fungovanie mesta, na mzdy, odvody zamestnancov, ďalej na energie, materiál, na opravy 

a údržbu a bežné služby. 

-          V časti kapitálové výdavky rozpočtujeme všetky projekty, ktoré by sme chceli realizovať, 

takisto nákup pozemkov, rekonštrukcie škôl v dôsledku havarijných stavov.  



-          Časť finančné operácie výdavkové obsahuje najmä splátky úverov a leasingov. 

Ladislav Dávid – v návrhu rozpočtu sa okrem iného počíta aj s vybudovaním cyklo chodníka, 

veľkou opravou a vybudovaním infraštruktúry futbalového areálu v Nadabule a zvýšením 

dotácie pre športové kluby oproti minulému roku.  

 

Číslo hlasovania: 3.   

Bod rokovania:   Návrh na schválenie rozpočtu mesta vrátane rozpočtov rozpočtových a príspevkových 

organizácií na roky 2022 - 2024 

Číslo uznesenia:  2 

Členovia komisie hlasovali:  5 

 

1/  

Ladislav 

Dávid 

2/  

Ing. Filip 

Pollák 

3/  

Ing. Bc. 

Andrej 

Ružík 

4/  

Ing. Oskar 

Lörinc 

5/  

Ing. Michal 

Bagačka 

6/ 

 Ing. 

Martina 

Molnárová 

7/ 

 Mgr. 

Nora 

Angyalová 

za - za za za - za 

 

 

Uznesenie č. 2/03/2022 – členovia komisie odporúčajú mestskému zastupiteľstvu schváliť 

rozpočet mesta vrátane rozpočtov rozpočtových a príspevkových organizácií na roky 2022 – 

2024 podľa uznesenia predloženého materiálu.   

 

 

k bodu č. 3 

Návrh na zrušenie bodu 2 ukladacej časti uznesenia MZ č. 100 / 2021 zo dňa 23. 9. 2021 
 

Ing. Ivan Nemčok -  MZ na svojom rokovaní dňa 23. 9. 2021 uznesením uložilo v bode 2:  

- vypracovanie koncepcie, ktorá zjednotí a zrovnoprávni všetky športové kluby na 

území mesta  

Zodpovední: vedúca odboru školstva, vedúci odboru kultúry, športu a cestovného ruchu v 

spolupráci s Komisiami vzdelávania a mládeže MZ a Komisiou športu MZ 

  

Bod 2 ukladacej časti, ktorý je v texte zvýraznený, prerokovala komisia športu na svojom 

zasadnutí dňa 7. 12. 2021. V stanovisku komisie sa uvádza, že od vzniku komisie športu všetky 

kroky tejto komisie vedú k transparentnosti využitia finančných prostriedkov a zabezpečeniu 

rovnakého prístupu k týmto zdrojom či už priamych dotácií, či tzv. skrytých (napr. telocvične 

zadarmo). Počas pôsobnosti komisie športu vznikli dokumenty, v ktorých je uvedené 

stanovisko hlavným cieľom. Medzi spomínané materiály patria: 

 Koncepcia športu - vypracovaná a schválená mestským zastupiteľstvom 

 VZN o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu mesta – novovypracované 

a schválené mestským zastupiteľstvom 

 Smernica – Hodnotiace kritérium pre športové kluby na získanie dotácie 

z rozpočtu mesta – vypracovaná a schválená 

 Multifunkčná telocvičňa (MFT) – zmluva (2012) – schválená a platná 



 MFT - dodatok č. 1 (2016) – schválený a platný 

 MFT – návrh dodatku č. 2 (2020) – prejednaný mestským zastupiteľstvo momentálne 

v procese schvaľovania KSK 

 Zápisnica z komisie športu zo dňa 8. 9. 2020 – bod č. 3 / využitie MFT 

 Transparentné prerozdeľovanie finančných dotácií v rokoch 2019, 2020, 2021 

 

K prejednávanej problematike prijala dňa 7.12.2021 komisia športu uznesenie č. 4/12/2021: 

Uznesenie č. 4/12/2021 – členovia komisie športu považujú požiadavku na vypracovanie 

koncepcie, ktorá zjednotí a zrovnoprávni všetky športové kluby na území mesta za 

neopodstatnenú, nakoľko aj MZ v Rožňave prerokovalo a prijalo niekoľko záväzných 

dokumentov napr. Koncepcia športu, VZN o podmienkach poskytovania dotácií, Kritéria pre 

športové kluby na pridelenie dotácií, návrh dodatku č. 2 k zmluve o využití multifunkčnej 

telocvične, ktoré uvedenú problematiku riešia. Komisia športu odporúča mestskému 

zastupiteľstvu zrušiť bod č. 2 ukladacej časti uznesenia č. 100/2021 zo dňa 23. 9. 2021. 

Na základe stanoviska a  uznesenia komisie športu predkladáme návrh na zrušenie bodu 2 

ukladacej časti tohto uznesenia.  

Číslo hlasovania: 4.   

Bod rokovania:    Návrh na zrušenie bodu 2 ukladacej časti uznesenia MZ č. 100/2021 zo dňa 23. 9. 2021 

Číslo uznesenia:  3 

Členovia komisie hlasovali:  5 

 

1/  

Ladislav 

Dávid 

2/  

Ing. Filip 

Pollák 

3/  

Ing. Bc. 

Andrej 

Ružík 

4/  

Ing. Oskar 

Lörinc 

5/  

Ing. Michal 

Bagačka 

6/ 

 Ing. 

Martina 

Molnárová 

7/ 

 Mgr. 

Nora 

Angyalová 

za - za za za - za 

 

 

Uznesenie č. 3/03/2022 – členovia komisie športu odporúčajú mestskému zastupiteľstvu 

schváliť zrušenie bodu 2 ukladacej časti uznesenia MZ č. 100/2021 zo dňa 23. 9. 2021. 

 

 

k bodu č. 4 

Informatívna správa o Gastrofest-e 

 

Ivan Nemčok – Gastrofest bude pilotným otváracím podujatím Rožňavského kultúrneho leta 

2.7.2022. Vo varení by tam mali súťažiť tými amatérskych kuchárov v troch kategóriách – 

umelci, folkloristi a športovci s témou gemerské jedlá. Časť z výťažku (platby účastníkov za 

ochutnávkové porcie) bude venovaná na dobročinnú akciu / aktivitu. Podmienkou sú 

certifikované suroviny.  

Ladislav Dávid – športové kluby by mohli prítomnej  verejnosti predviesť ukážky svojej 

športovej činnosti.  

 



Číslo hlasovania: 5.   

Bod rokovania:    Informatívna správa o Gastrofest-e 

Číslo uznesenia: 4 

Členovia komisie hlasovali:  5 

 

1/  

Ladislav 

Dávid 

2/  

Ing. Filip 

Pollák 

3/  

Ing. Bc. 

Andrej 

Ružík 

4/  

Ing. Oskar 

Lörinc 

5/  

Ing. Michal 

Bagačka 

6/ 

 Ing. 

Martina 

Molnárová 

7/ 

 Mgr. 

Nora 

Angyalová 

za - za za za - za 

 

 

Uznesenie č. 4/03/2022 – členovia komisie športu informatívnu správu o Gastrofest-e berú na 

vedomie s tým, že do konca marca jednotlivé kluby predložia svoje návrhy.  

 

 

k bodu č. 5 

Benefičné podujatie „Vráťme behom nádej“ 

 

Marcela Vrábeľová – benefičné podujatie je stanovené na dátum 21. 5. 2022 so začiatkom – 

prezentáciou o 9.00 hod. Dospelí budú mať pripravenú 4 km trasu pri rieke Slaná a pre deti 800 

m na futbalovom štadióne. Dospelí odštartujú o 10.00 hod. a deti o 10.20 hod. Štartovné bude 

6 €. Keďže bude pripravený aj kultúrny program, vstupné naň bude tiež 6 € a vystupovať bude 

Katarína Stohrová (superstáristka) a Robo Šimko a Masriot. Výťažok z celého podujatia ako 

i  tomboly pôjde pre zdravotne postihnuté dievčatko – Tamarku.  

Ladislav Dávid (za MFK Rožňava) -  športový klub MFK Rožňava v areáli futbalového 

štadióna pripraví rôzne športové sprievodné aktivity pre deti a mládež s tým, že sa môžu 

pripojiť v rámci možnosti aj iné športové kluby. Šatne so sprchami budú pripravené pre 

účastníkov behu.  

 

Číslo hlasovania: 6.   

Bod rokovania:    Benefičné podujatie „Vráťme behom nádej“ 

Číslo uznesenia: 5 

Členovia komisie hlasovali:  5 

 

1/  

Ladislav 

Dávid 

2/  

Ing. Filip 

Pollák 

3/  

Ing. Bc. 

Andrej 

Ružík 

4/  

Ing. Oskar 

Lörinc 

5/  

Ing. Michal 

Bagačka 

6/ 

 Ing. 

Martina 

Molnárová 

7/ 

 Mgr. 

Nora 

Angyalová 

za - za za za - za 

 

 

Uznesenie č. 5/03/2022 – členovia komisie športu berú na vedomie informatívnu správu 

o pripravovanom podujatí a podľa možností sa zapoja do sprievodných podujatí.  

 

 



k bodu č. 6 

Rôzne – Športový deň v rámci Rožňavského kultúrneho leta 2022 

Ladislav Dávid 

- v rámci Rožňavského kultúrneho leta sa pravidelne do podujatí zapájajú aj športové 

kluby. Tohtoročný športový deň predbežne všetkým  vyhovuje na deň 24. 7. 2022,  

- znovu štartujú školské športové súťaže ZŠ a SŠ v rožňavskom okrese, 

- sťažnosti od športových klubov, ktoré využívajú multifunkčnú telocvičňu: veľmi zlý 

(katastrofálny) stav palubovky po zápasoch v hádzanej (je urobená fotodokumentácia), 

vykurovanie telocvične je nedostačujúce (vykurované cez šatne), nedostatočné 

upratovanie (kluby si sami upratujú) a počas prázdnin je  telocvičňa zatvorená ( je v tzv. 

„ prázdninovom režime“) i napriek tomu, že kluby by mali o ňu záujem. 

 

Číslo hlasovania: 7.   

Bod rokovania:    Športový deň v rámci Rožňavského kultúrneho leta 2022 

Číslo uznesenia: 6 

Členovia komisie hlasovali:  5 

 

1/  

Ladislav 

Dávid 

2/  

Ing. Filip 

Pollák 

3/  

Ing. Bc. 

Andrej 

Ružík 

4/  

Ing. Oskar 

Lörinc 

5/  

Ing. Michal 

Bagačka 

6/ 

 Ing. 

Martina 

Molnárová 

7/ 

 Mgr. 

Nora 

Angyalová 

za - za za za - za 

 

 

Uznesenie č. 6/03/2022 – členovia komisie športu berú na vedomie informatívnu správu 

a súhlasia so športovým dňom na deň 24. 7. 2022. Pripomienky smerované na multifunkčnú 

telocvičňu budú predložené riaditeľke gymnázia -  ako správcovi MFT. 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Erika Švedová                                          Ladislav Dávid  

tajomníčka komisie                        predseda komisie 

 

 

 

 

 

 

 


